
 
 
 

ZAPISNIK 

ZBOR GOSPODARJEV 
 

Zbor gospodarjev je potekal 18. 2. 2023 v dvorani Urška Gospodarskega razstavišča v Ljubljani s 
pričetkom ob 14.00. 

 

Ad. 1 

Pred Zborom gospodarjev je od 9.00 do 13.15 potekala 10. konferenca planinskega gospodarstva. 

Evidentiranje prisotnosti je potekalo od 13.45 dalje.  

 
Ad. 2 
Zbor je otvoril načelnik gospodarske komisije Mirko Jeršič. 
 
Za organe zbora je predlagal: 
Predsednik delovnega predsedstva: Jaka Zupanc - PD Srednja vas v Bohinju. 
Člana delovnega predsedstva: Franka Zega – PD Nova Gorica, Valentin Rezar – PD Radovljica 
Verifikacijska komisija: Marko Rupnik – PD Javornik Črni vrh, Jože Kocjanc – PD Srednja vas v 
Bohinju, Ivan Likar – PD Križe 
Zapisnikar: Dušan Prašnikar, strokovni sodelavec PZS. 
Overovatelj zapisnika: Petra Kokalj Čop – PD Dovje-Mojstrana, Ivan Rupnik – PD Cerkno 
 
Na predlog organov in bilo pripomb. 
 
Sklep 1-2023: Zbor gospodarjev potrjuje predlagane organe za izvedbo Zbora gospodarjev 2023 v 
predlagani sestavi. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 3 
Predsednik delovnega predsedstva (predsednik DP) Jaka Zupanc, je podal predlog dnevnega reda. 
DNEVNI RED ZBORA GOSPODARJEV: 

1. Evidentiranje prisotnosti  
2. Izvolitev organov zbora  
3. Pregled in potrditev dnevnega reda 
4. Poročilo verifikacijske komisije 
5. Poročilo o delu GK za leto 2022 
6. Razprava in potrditev 
7. Predstavitev programa dela in finančnega načrta GK za leto 2023 ter okvirnega programa 

dela GK za leto 2024 
8. Razprava in potrditev  
9. Razno 

 
Sklep 2-2023: Zbor gospodarjev potrjuje dnevni red Zbora gospodarjev 2023. 



 
 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 4 
Poročilo verifikacijske komisije je podal njena predsednik .  
Verifikacijska komisija je na osnovi oddanih pooblastil delegatov, predstavnikov odsekov za 
gospodarstvo društev s planinskimi kočami, ob 14.07 ugotovila, da je od skupno 92 glasov za 
odločanje na današnjem zasedanju navzočih 32 glasov ali 34,8 % kar pomeni, da je navzočih več kot 
ena tretjina glasov in je zbor sklepčen. Zbor bo sklepčen, dokler bo na njem prisotnih vsaj 31 glasov 
za odločanje. Odločitev je sprejeta, da zanjo glasuje več kot polovica navzočih glasov oz. najmanj 16.  
 
Ad. 5 
Mirko Jeršič je na kratko predstavil delo komisije v letu 2022. V začetnem obdobju se je komisija 
seznanjala s celotnim ustrojem komisije in kasneje izvedla načrtovane aktivnosti. Izpostavil je 
pripravo strategije in v sklopu priprave na to tudi izvedbo analize planinskih koč preko vprašalnika. 
Obstoječi Pravilnik gospodarske komisije zadostuje za nemoteno delo in ni bilo potrebe po 
spremembi.  
 
Sklep 3-2023: Zbor gospodarjev potrjuje poročilo o delu GK za leto 2022 in se je seznanil s 
finančnim poročilom GK za leto 2022. 
 
Ad 6 
Razprave na poročila ni bilo. 
 
Ad 7 
Mirko Jeršič je povedal, da je bil plan dela objavljen in poslan društvom. Posebej pa je izpostavil 
pripravo Strategije nadaljnjega razvoja in delovanja planinskih koč predvsem z vidika zmanjšanja 
vplivov na okolje, povezanosti s turističnim sektorjem in ekonomike poslovanja in pridobitev 
zunanjega svetovalca, ki bo v pomoč pri izdelavi strategije, da bo čim bolj uporabna. 
Dušan Prašnikar je na kratko predstavil finančni obseg gospodarske komisije v letu 2022 in hkrati 
izpostavil, da je finančni plan za 2023 nekoliko višji od preteklih let, predvsem na račun priprave 
Strategije za planinske koče. Komisija bo sofinancirala seminar za oskrbnike in dodatne stroške pri 
vpeljavi novega rezervacijskega sistema za planinske koče.  
Mirko Jeršič je podal komentar glede rezervacijskega sistema, da odločitev o novem sistemu ni bila 
obravnavana na gospodarski komisiji.  
 
Ad 8  
 
Sklep 4-2023: Zbor gospodarjev potrjuje program dela in finančni načrt gospodarske komisije za 
leto 2023 ter okvirni program dela za leto 2024 v predlagani obliki. 
  
Ad 9 
Mirko Jeršič je podal informacijo glede satelitskega interneta. Pogodba z obstoječim ponudnikom je 
potekla in je bilo potrebno poiskati drugo rešitev. Sam se je obvezal, da bo preveril možnosti. PD 
Srednja vas v Bohinju je za svojo Kočo na Bogatinu zakupilo satelitski internet Starlink in so v fazi 
testiranja delovanja. Zaenkrat sistem deluje dobro in je tudi finančno ugoden. Kontaktna oseba za 
izvedbo je Dominik Repinc 040 279 861. 
 
Jaka Zupanc, PD Srednja vas v Bohinju in vodja Odbora za visokogorske koče, je podal pobudo Odbora 
za visokogorske koče, ki je bil ustanovljen 2015 na pobudo Mira Eržena, glede družinskih sob, ki 
vključujejo tuš in wc. Predlog je bil nakazan že na srečanju gospodarjev MDO Gorenjske in oblikovan 
na korespondenčni seji Odbora. Predlog je, da za spanje v takih družinskih sobah ne bi bilo članskega 
popusta.  



 
 

Slavko Gregorčič, PD Kobarid, je pojasnil, da tujci povprašujejo zgolj za sobe s kopalnico, zato so tudi 
šli v tako prenovo koče in družinske sobe. Ne morejo pristati na to, da bi v teh sobah dajali tudi 
popuste. 
 
Miro Eržen, vodja projektne pisarne PZS, je opozoril, da je prav in legitimno, da so predlogi podani, 
vendar morajo biti ustrezno pripravljeni za obravnavo že v okviru gospodarske komisije. Neobičajno 
pa je, da se pojavljajo primeri, ko je del koče planinska koča, del pa ne. Če so potrebe po 
nadstandardnih sobah je v redu, a mora biti sprejet konsenz glede popustov. Končno sprejetje cen in 
popustov potrdi upravni odbor, ki pa zastopa celotno članstvo. Obstoječi model cen in popustov 
morda ni več ustrezen, kot primer je navedel avstrijski model, ki članski popust opredeljuje v fiksnem 
znesku. Predlagam, da gospodarska komisija prouči možnosti in pripravi predlog za nadaljnjo 
obravnavo.    
 
Mirko Jeršič je podal pojasnilo, da se je gospodarska komisija že pogovarjala o tej problematiki, a ji 
manjka več podatkov. Predlog odbora za visokogorske koče je prišel prepozno, sicer bi lahko bil 
uvrščen na dnevni red zbora. Sicer pa je gospodarjenje s kočami bistveno drugačno kot gospodarjenje 
s planinsko zvezo. Pri pripravi ustreznega predloga bo potrebno predvideti vse aspekte gospodarjenja 
s kočami.  
 
Slavko Gregorčič je povedal, da bodo v društvu še določili cene za letošnje leto. Predlagane cene za 
mesno jed so prenizke. Podal je stališče, da PZS ne more predpisovati pogrinjka zgolj po 1 euro.  
 
Jaka Zupanc je dodal, da je Odbor za visokogorske koče podal predlog, da bi bil pogrinjek v znesku 
skodelice čaja.  
 
Olga Oven, PD Javornik Koroška Bela, je mnenja da višine cen niso problematične, vprašanje je, kaj za 
ceno dobiš. Če so koče nove in sobe posodobljene, potem je prav, da so tudi primerno visoke, saj 
kdor želi več udobja, je tudi pripravljen več plačati. Opozorila je še, da se popusti v okviru 
reciprocitete izvajajo na račun društev s planinskimi kočami, saj ne dobijo povrnjenega deleža za 
dajanje popustov.   
 
Miro Eržen je pojasnil, da predhodno ni omenjal, da se cen ne bi povišalo oz. prilagodilo, ampak da 
naj gospodarska komisija pripravi ustrezen predlog. Planinska zveza smo vsi mi, vključno društva s 
kočami. Sporazum o reciprociteti je bil podpisan, da imajo člani organizacij enake pravice in se s tem 
pospešuje pretok planincev. Na primer planinska zveza Nizozemske plačuje okoli 400.000 € letno v 
reciprociteto, ker nimajo svojih koč. PZS iz naslova pridobi okoli 20.000 € letno nazaj, ki jih nameni za 
aktivnosti gospodarske komisije. Pri ceni nočitev nismo daleč od tujine, ki pa zna zelo dobro iztržiti 
predvsem pri kulinarični ponudbi. Kar pa del države želi omejevati in je potrebno iskati rešitve oz. 
kompromise. Dodal je še, da je prav, da je Odbor za visokogorske koče podal ta predlog, saj je 
razprava potrebna in zaželel, da je odbor aktiven. Pri kočah tretje kategorije pa je situacija drugačna. 
Saj če se ne bodo povezovali s turizmom, ne bodo mogle preživeti.  
 
Jože Rovan, predsednik PZS, se strinja z društvi, glede problemov pri vzdrževanju koč. Če je dosedanji 
model neustrezen, je potrebno pogledati tuje prakse, dobro premisliti in podati drugačen predlog. 
Vendar popust za člane je potrebno obdržati. Del članstva je stalen, del članstva pa je preračunljiv pri 
strošku članarine in popustih za spanje. Za organizacijo pa je številčno in stabilno članstvo zelo 
pomembno. Pomembno pa je, da se uskladimo, da ja za vse enako, in se tega potem držimo.  
 
Jaka Zupanc je predlagal, da gospodarska komisija ponovno preuči možnosti in pripravi usklajen 
predlog. Predlog Odbora ni ukinitev popusta ampak uvedba nove posebne kategorije.  
 



 
 

Na vprašanje Olge Oven, ali je gospodarska komisija za leto 2023 potrdila cene, je odgovoril Dušan 
Prašnikar, strokovni sodelavec PZS, da je princip, da v kolikor ni novega predloga oz. sprejetih 
sprememb, veljajo obstoječe cene in popusti. Ker za zbor 2023 predloga ni bilo, veljajo do sedaj 
veljavne cene in popusti.   
Olga Oven je dodala še primer Koče Valentina Staniča pod Triglavom. Pred leti je bila usmeritev v 
izgradnjo čistilnih naprav, a hrkati je bilo na posvetu v TNP predstavljeno, da le redke koče delujejo v 
redu. A Dretnik ni želel dati informacije, katere so te koče, zaradi varovanja poslovnih podatkov. 
Društvo se je odločilo, da so ostali pri ureditvi suhih stranišč, ki sedaj že več let delujejo zelo dobro in 
je sistem pohvaljen tudi s strani TNP in državnih inštitucij. Pomembno je, da pri vzdrževanju 
planinskih koč ohranjamo zdravo pamet, ne pa všečnost. 
 
Jaka Zupanc je dodal glede cen in popustov, da obiskovalec ima alternativo za spanje, skupna ležišča 
in ni potrebno, da subvencioniramo tudi višji standard sob.  
Ker ni bilo več predlogov v razpravi je z zborom zaključil in povabil prisotne še za obisk sejemskega 
štanta PZS.  
 
Zaključno besedo je podal Mirko Jeršič, ki je povedal, da smo točko Razno dali v ospredje in da nas bo 
razprava usmerila pri nadaljnjem delu komisije. Na koncu se je še vsem zahvalil za udeležbo.  
 
Zbor se je zaključil ob 15.00. 
 
 
Zapisnik zapisal 
Dušan Prašnikar, Strokovni sodelavec PZS 
 
 
 
Overovatelj zapisnika: 
Petra Kokalj-Čop, PD Dovje Mojstrana 
 
 
 
Ivan Rupnik, PD Cerkno  
 
 
 
 
Gradivo: 

• poročilo o delu GK v letu 2022 

• program dela GK v letu 2023 

• okvirni program dela GK v letu 2024 

• Zapisnik verifikacijske komisije 



 
 

ZAPISNIK dopisnega Zbora gospodarjev 
 

Namen dopisnega zbora gospodarjev je bila obravnava predloga spremembe Najvišjih priporočenih 
cen nočitev in osnovne oskrbe v planinskih kočah.  
 
Potekal je od 4. 5. 2023 do vključno 25. 5. 2023. 
 
Glasovalo je 37 planinskih društev z gospodarskim odsekom od 93, kar predstavlja 40 % zastopanost. 
Ker je glasovalo več kot ena tretjina društev z gospodarskim odsekom, je dopisni zbor sklepčen. 
 
Z 37 glasovi ZA (soglasno) je bil sprejet sklep: 
 
Sklep 1D-2023: Zbor gospodarjev sprejema predlog novih najvišjih priporočenih cen za 
prenočevanje in osnovno oskrbo v planinskih kočah.  
 

PRIPOROČENE 
NAJVIŠJE CENE 
PRENOČEVANJA 

Koče I. kategorije Koče II. kategorije 

osnovna 
cena (€) 

članski 
popust (%) 

članska 
cena (€) 

osnovna 
cena (€) 

članski 
popust (%) 

članska 
cena (€) 

Družinska soba* 45,00 € 20 36,00 € 45,00 € 20 36,00 € 

soba 2 postelji 38,00 € 30 26,00 € 30,00 € 50 15,00 € 

soba 3-6 postelj 36,00 € 30 25,00 € 26,00 € 50 13,00 € 

skupna ležišča, 7-12 
postelj 

30,00 € 50 15,00 € 24,00 € 50 12,00 € 

skupna ležišča, nad 12 
postelj 

26,00 € 50 13,00 € 22,00 € 50 11,00 € 

*Družinska soba do 4-ležišča ima sanitarije, umivalnik in tuš (z omejeno porabo vode). 
OPOMBA: 
Cena je na posamezno ležišče. 
 

 IZDELEK (priporočene najvišje cene) 
koče I. 

kategorije 
koče II. 

kategorije 

enolončnica z mesom 10,00 € 9,00 € 

čaj 0,25 litra    2,50 € 2,00 € 

voda 1,5 litra (plastenka)   6,00 € 4,00 € 

 
 
Zapisal: 

Dušan Prašnikar, strokovni sodelavec PZS 

 



 
 
 

ZAPISNIK 

ZBOR GOSPODARJEV 
 

Zbor gospodarjev je potekal 26. 10. 2023 v sejni sobi PZS v Ljubljani s pričetkom ob 17.10. 
 

Ad. 1  Evidentiranje prisotnosti  
 

Evidentiranje prisotnosti je potekalo od 16.50 do 17.10.  

Skupno se je zbora udeležilo 48 oseb.  

 

Ad. 2  Izvolitev organov zbora  
 
Zbor je otvoril namestnik načelnika gospodarske komisije Valentin Rezar in pojasnil, da ker je 
dosedanji načelnik odstopil, uvodni del zbora vodi kot namestnik. 
Razlog še enega rednega zbora to leto je pravočasno sprejetje sprememb popustov za prenočevanje 
v planinskih kočah. Konferenca planinskega gospodarstva ostaja pozimi v okviru sejma Alpe Adria. 
Hkrati so bo na zboru izvolilo novega načelnika in dva nova člana izvršnega odbora, ker je en član 
letos preminul, ena članica pa je poleti odstopila.  
 
Za organe zbora je predlagal: 
Predsednik delovnega predsedstva: Jaka Zupanc - PD Srednja vas v Bohinju. 
Člana delovnega predsedstva: Ivan Likar – PD Križe, Tomo Rusimovič – PD LPP 
Verifikacijska komisija: predsednik Roman Resnik – PD Kamnik, člana Irena Kampuš – PD Radeče, 
Aleš Hrovat – PD Železničar Ljubljana  
Zapisnikar: Dušan Prašnikar, strokovni sodelavec PZS. 
Overovatelj zapisnika: Gregor Berce – PD Dovje Mojstrana, Neža Pogačnik - PD Javornik Koroška Bela 
 
Na predlog organov ni bilo pripomb. 
 
Sklep 1-2023-2: Zbor gospodarjev potrjuje predlagane organe za izvedbo Zbora gospodarjev 2023 v 
predlagani sestavi. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 3  Pregled in potrditev dnevnega reda 
 
Vodenje zbora je prevzel predsednik delovnega predsedstva (predsednik DP) Jaka Zupanc in podal 
predlog dnevnega reda. 
DNEVNI RED ZBORA GOSPODARJEV: 

1. Evidentiranje prisotnosti  
2. Izvolitev organov zbora  
3. Pregled in potrditev dnevnega reda 
4. Poročilo verifikacijske komisije 



 
 

5. Delno poročilo o delu in delno finančno poročilo GK za leto 2023 in razprava 
6. Volitve nadomestnih članov organov GK 
7. Spremembe članskih popustov za prenočevanje v planinskih kočah 
8. Predstavitev programa dela in okvirnega finančnega načrta GK za leto 2024 ter okvirnega 

programa dela GK za leto 2025 in razprava 
9. Razno 

 
Sklep 2-2023-2: Zbor gospodarjev potrjuje dnevni red Zbora gospodarjev 2023. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 4  Poročilo verifikacijske komisije 
 
Poročilo verifikacijske komisije je podal njen predsednik Roman Resnik.  
Verifikacijska komisija je na osnovi oddanih pooblastil delegatov, predstavnikov odsekov za 
gospodarstvo društev s planinskimi kočami, ob 17.10 ugotovila, da je od skupno 84 glasov za 
odločanje na današnjem zasedanju navzočih 36 glasov ali 43 % kar pomeni, da je navzočih več kot 
ena tretjina glasov in je zbor sklepčen. Zbor bo sklepčen, dokler bo na njem prisotnih vsaj 28 glasov 
za odločanje. Odločitev je sprejeta, da zanjo glasuje več kot polovica navzočih glasov oz. najmanj 14.  
 
Ad. 5  Delno poročilo o delu in delno finančno poročilo GK za leto 2023 in razprava 
 
Delno poročilo o delu komisije je predstavil strokovni sodelavec Dušan Prašnikar. Povzel je glavne 
vsebine delovanja komisije. Ponovil je namen izvedbe zbora v jeseni. Izvajale so se redne aktivnosti 
komisije, večina katerih izvaja strokovni sodelavec, pri določenih aktivnostih pa sodelujejo tudi člani 
izvršnega odbora. Glede helikopterja je podal informacijo, da je letošnja kvota ur še neporabljena in 
je še vedno možnost helikopterskega prevoza v letošnjem letu. Dodal je še informacije o donaciji barv 
podjetja Helios za planinske koče in izvedene ekskurzije za gospodarje planinskih koč.   
Ne glede na to, da gospodarska komisija ni bila vpeta v to aktivnost, je predstavil informacije glede 
rezervacijskega sistema. Sistem Alpsonline ima zaznane pomankljivosti, hkrati pa so neznane 
finančne situacije za PZS ob prenovi Alpsonline sistema, zato je vodstvo PZS podpisalo pogodbo s 
podjetjem Intersplet in Microgramm za pristop k rezervacijskemu sistemu Bentral, ki omogoča delno 
prilagoditev potrebam planinskih koč. Uvedba sistema je bila pozna, kljub temu je k sistemu 
pristopilo 6 planinskih koč. Odzivi so pozitivni, ugotovljene so bile določene pomanjkljivosti, nekatere 
so že sproti rešili, določene pa bodo še uredili. Opozoril je, da sistem Alpsonline od 1.1.2024 za 
planinske koče v Sloveniji ne bo več na voljo.  
Glede delnega finančnega poročila je pojasnil, da komisija ni porabila vseh načrtovanih sredstev, kar 
je bila tudi posledica manjše aktivnosti komisije zaradi situacije in kasnejšim odstopom načelnika.   
 
Predsednik DP je dodal, da je bilo na ekskurziji dogovorjeno, da se ekskurzije oz. srečanja gospodarjev 
izvedejo večkrat in tudi za naslednje leto je že nekaj predlogov. 
 
Jože Rovan, predsednik PZS, je izrazil veselje, da bo vodenje komisije prevzel nov načelnik. Koče so za 
planinstvo zelo pomembne. Način obiska gora se je spremenil in tudi koče se morajo prilagajati 
novim trendom. Opaža veliko težav s kadri, nekatera društva tudi poleti dežurajo in vprašanje, koliko 
časa bo tak sistem še lahko potekal. Pohvalil je društva, ki na kočah dežurajo pozimi. Upa, da bo s 
strani države še vedno možno dobiti določena sredstva za koče.  
 
Sklep 3-2023-2: Zbor gospodarjev potrjuje delno poročilo o delu GK za leto 2023 in se je seznanil s 
finančnim poročilom GK za leto 2023. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 6  Volitve nadomestnih članov organov GK 



 
 

 
Ob uvodu v točko o volitvah nadomestnih članov organov se je zbor na predlog predsednika spomnil 
preminulega člana izvršnega odbora, Janka Arha, z minuto molka.  
 
Na kratko sta se predstavila na zboru udeležena kandidata za člana organov, svojo udeležbo na zboru 
pa je opravičil kandidat Marjan Kozmus, PD Laško. Ivan Resnik, PD Kamnik, je bil 14 let predsednik 
PD, vodil je investicije prenov obeh njihovih planinskih koč in izhaja iz gospodarstva. Želi si delovanja 
gospodarske komisije v normalnih okvirih in realnimi cilji, s posluhom za probleme društev s kočami. 
Cvetko Dominko, PD Nova Gorica, se z gospodarskimi dejavnostmi znotraj PD ukvarja preko 15 let, 
zadnjih 5 let je tudi zaposlen na društvu. Izpostavil je problem planinskih koč, ki so bile večina 
zgrajene v drugem času, s prostovoljstvom in sponzorskimi sredstvi, česar v sedanjosti ni več. Izredno 
težko je dobiti kader za delo v kočah, še posebno ni mladih, kar je ključno za prihodnje delovanje koč.    
 
Sklep 4-2023-2: Zbor gospodarjev potrjuje Ivana Resnika, PD Kamnik, za načelnika Gospodarske 
komisije ter Cvetka Dominka, PD Nova Gorica, in Marjana Kozmusa, PD Laško, za člana izvršnega 
odbora Gospodarske komisije za obdobje do konca mandata. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 7  Spremembe članskih popustov za prenočevanje v planinskih kočah 
 
Predlog sprememb je predstavil Dušan Prašnikar. Sprememba višine priporočljivih najvišjih cen je bila 
potrjena spomladi 2023. Že v tistem času je začela razprava tudi glede potrebnih sprememb članskih 
popustov, ki je za marsikatero kočo zelo obremenjujoče. Družinske sobe so bile potrjene že spomladi 
in višina 20% ostaja ista. Namen sprememb popustov je poenotenje popusta v I. in II. kategoriji koč, 
kar pomeni v manjših sobah enotno 30%, na skupnih ležiščih pa 40%. Sprememba je še predlog 
uvedbe popusta za mlade člane v starosti 7-26 let. Za otroke do 7 let je že uveljavljeno brezplačno 
spanje. Leto 26 je bilo izbrano, da je usklajeno s članarino srednješolec ali študent, ki prav tako velja 
do vključno 26 let. Za koče III. kategorije se spremeni enotni popust na 40%, razen za mlade člane 7-
26 let ostaja 50%. 
 
Samo Hrvatin, Microgramm d.o.o., je izrazil močan pomislek glede posebnega popusta za mlade 
člane 7-26 let. Ta dodatni popust za mlade bo pomenil velike težave pri rezervacijskem sistemu, 
predvsem za oskrbnike planinskih koč, že sedaj pa koče težko dobivajo primerno osebje za delo v 
kočah. Hkrati pa popust za mlade v razliki 2 evrov ne bo razlog za bistveno večji obisk mladih v gorah.  
 
Jože Rovan je povedal, da se je glede popustov primerjalo z ostalimi alpskimi zvezami, ki imajo 
vključen popust za mlade in s tem poseben odnos do mladih, kar se mu zdi pomembno. V tehničnem 
smislu ne vidi težave. Predstavil je primer spanja v Dolomitih, kjer je cena primerljiva s cenami za 
spanje v slovenskih kočah, kar pomeni, da so slovenske cene že dokaj visoke. Popust za prenočevanje 
je pomemben del, kar zveza ponujamo članom. Planinska organizacija se stara in mladim poskuša iti 
nasproti. 
 
Tomaž Rusimovič, PD LPP, je mnenja, da če se ob rezervaciji doda vse podatke o gostih, bo sistem 
sam določil stopnjo popusta.  
 
Beno Jelenc, PD Pošte in Telekoma Ljubljana, je povedal, da je Bentralov rezervacijski sistem za 
planinske koče dober in bistveno boljši od Alpsonline. Glede popustov imajo v koči izkušnje, da 
mnogim popust ni pomemben in da šele na koči ugotovijo, da bi popust koristili, čeprav je na spletni 
strani povsem jasno napisana ta možnost. To potem predstavlja dodatno delo za oskrbnika v koči. V 
primeru popusta še za mlade pa bo takih želja po drugačni obravnavi še več in s tem še več težav za 
oskrbnike. S tujimi gosti težav skoraj ni. 
 



 
 

Samo Hrvatin je dodal, da so ravno zaradi teh težav sedaj v sistemu uredili direktno plačilo ob 
rezervaciji.  
 
Grega Pletiša, PD Sovodenj, je mnenja, da če je vse jasno zapisano, da je izbor popusta možen, je na 
osebi, ki je rezervirala, odgovornost, da plača polno ceno, če ni poklikala članskega popusta. 
 
Samo Hrvatin je dodal, da je ob tem težava, da ljudje ob rezervaciji ne bodo imeli nujno točnega 
števila mladih članov, kar bo ob prihodu v kočo lahko drugačno in bo predstavljalo slabo voljo in 
dodatno delo za oskrbnika. 
 
Miro Eržen, vodja Projektne pisarne PZS; dejstvo je, da v današnjem času digitalizacija prihaja tudi v 
planinske koče. Rezervacijski sistem omogoča razbremenitev osebja na kočah. Sistem priporočenih 
cen je ostanek drugih časov, pri primerljivosti cen s tujino pozabljamo, koliko tuje države vlagajo v 
planinske koče. Potrebna bo medijska kampanja o rezervacijskem sistemu in načinu obiskovanja koč. 
Dobro bi bilo v sistem vključiti čim več koč, kar bo posledično pomenilo lažje obvladovanje rezervacij, 
na nivoju planinske organizacije, finančnem in razvojnem nivoju. Potrebno je vzeti v obzir, da mora 
biti predlog spremembe popusta potrjen še na upravnem odboru. Če slučajno ne bi bilo sprejeto, 
pomeni, da bi bilo potrebno trenutne najvišje priporočene cene zaradi letne inflacije dvigniti. Dejstvo 
je, da obisk gora in planinskih koč ni več socialna kategorija in pač ima svojo ceno. TNP pripravlja 
ukrepe glede omejevanja obiska, koče pa se soočajo tudi z ekstremnimi vremenskimi razmerami, 
pomanjkanjem vode, urejanjem odpadnih voda, kar vse predstavljajo dodatne finančne obremenitve. 
PZS se je za investicije v koče prijavila v Podnebni sklad, a je glede tega sklada še mnogo neznank.  
 
Roman Resnik, PD Kamnik, je mnenja, da vnos letnice rojstva v rezervacijski sistem ne bi smela biti 
težava. 
Ivan Resnik, PD Kamnik, je dodal, da je bilo v letošnjem letu zgolj en mesec časa za vpeljavo v 
Bentralov rezervacijski sistem, za naslednjo sezono pa imamo časa več mesecev, da se sistem lahko 
prilagodi. Sistem Bentral je v redu, potrebno pa ga je še izboljševati, skupaj z oskrbniki. 
 
Beno Jelenc je dodal, da si kot oskrbnik, ki ima direktne izkušnje s rezervacijskim sistemom, ne želi 
dodatnega kompliciranja sistema.  
 
Urša Erman, Microgramm, je mnenja, da so najboljši sistemi poenostavljeni sistemi, s popusti za 
mlade pa sistem delamo kompleksen. So še drugi načini vključevanja mladih kot zgolj poseben 
popust.   
 
Jože Rovan je izrazil nerazumevanje težave, če vsak ob rezervaciji vpiše letnico rojstva.  
 
Samo Hrvatin je odgovoril, da se bo sama rezervacija otežila in bo posledično prihajalo do veliko 
težav. Opozorilo temelji na podlagi mnogoletnih izkušenj. Rezervacijski sistemi imajo določeno logiko, 
vključno z bookingom. Ljudje niso najbolj natančni in s tem sistemom jih ne bomo spreminjali.  
 
Dušan Prašnikar je na vprašanje Jaka Zupanca pojasnil, da so bile s strani oskrbnikov šestih koč, ki že 
uporabljajo Bentralov sistem, zbrane pripombe in komentarji glede letonjih izkušenj, na katere so z 
Bentrala in Microgramma odgovorili in trenutno potrebe po delavnici ni bilo. Bo pa v vsakem primeru 
izvedba delavnice za vse, ki bodo pričeli uporabljati Bentralov rezervacijski sistem za planinske koče. 
 
Grega Berce, PD Dovje Mojstrana, je podal, da je PD eno prvih, ki je prevzelo Bentralov sistem, je bilo 
sicer malo časa, a so skupaj sistem dograjevali. Dejstvo je, da se ob rezervacijah napake dogajajo in z 
dodatnim popustom je verjetnost napak večja in posledično več dela za oskrbnika. Če je oskrbnik 
dobro vešč, še nekako gre, problem je reševanje situacij z osebjem v koči, ki se mora poleg 



 
 

osnovnega dela potem ukvarjati še s temi težavami. Najboljši je enostaven sistem, ki je vsakemu 
razumljiv.  
 
Jaka Zupanc se strinja z načinom, da če nekdo ob rezervaciji ni označil članskega popusta, potem 
plača polno ceno. 
 
Valentin Rezar, PD Radovljica, je mnenja, da se mora ob rezervaciji obkljukati vse kar je potrebno, 
sicer ga sistem ne spusti naprej.  
  
Sklepa 5-2023-2: Zbor gospodarjev sprejema spremembo članskih popustov za prenočevanje, in 
sicer enotno za I. in II. kategorijo:  
Družinske sobe: 20%, sobe do 6 ležišč 30 %, skupna ležišča 40 %, mladi 7-26 let 50 % v sobah 3-6 
ležišč in na skupnih ležiščih.  
V kočah III. kategorije velja enotni popust 40 %, razen za člane 7-26 let, za katere velja popust 50 %. 
Sklep je bil sprejet z 32 glasovi Za in 4 Proti.  
 
Spremenjena preglednica priporočenih najvišjih cen prenočevanja in članskih popustov 

 
 
Ad. 8  Predstavitev programa dela in okvirnega finančnega načrta GK za leto 2024 ter okvirnega 
programa dela GK za leto 2025 in razprava 
 
Ivan Resnik je predstavil, da program dela zaenkrat ostaja isti kot do sedaj, kaka aktivnost se bo lahko 
še dodala in tudi glede financ se bolj podrobno preverjalo. Glavne usmeritve bodo strategija 
planinskih koč, pridobivanje ljudi in izobraževanje za delo z vedno bolj zapletenimi sistemi na 
planinskih kočah, odkrita in odprta komunikacija s projektno pisarno in vodstvom PZS, pridobivanje 
kadra za delo v kočah. Pomemben vir sredstev za koče so razpisi in tudi za to je potreben odprt dialog 
med vodstvom PZS in komisijo. Eno je usmeritev PZS, drugo pa je podpora tem usmeritvam in 
stremelo se bo k dobri podpori za koče. Komisija se bo potrudila po svojih močeh.  
 
Dušan Prašnikar je dodal, da tudi pri finančnem planu ostajamo na istih osnovah kot do sedaj. Če se 
bo pojavila potreba po spremembah, se lahko to rešuje tudi z rebalansom sredi leta.  
 
Sklep 4-2023: Zbor gospodarjev potrjuje program dela in finančni načrt gospodarske komisije za 
leto 2053 ter okvirni program dela za leto 2025 v predlagani obliki. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
  
 
 

 Koče I. kategorije Koče II. kategorije popust 
člani 

popust 
člani  

7-26 let 
Tip sobe cena člani 

člani 
7-26 let 

cena člani 
člani 

7-26 let 

Družinska soba* 45 € 36 € 36 € 45 € 36 € 36 € 20 % 20 % 

soba 2 postelji 38 € 26,6 € 26,6 € 30 € 21 € 21 € 30 % 30 % 

soba 3-6 postelj 36 € 25,2 € 18 € 26 € 18,2 € 13 € 30 % 50 % 

skupna ležišča, 7-
12 postelj 

30 € 18 € 15 € 24 € 14,4 € 12 € 40 % 50 % 

skupna ležišča, 
nad 12 postelj 

26 € 15,6 € 13 € 22 € 13,2 € 11 € 40 % 50 % 



 
 

Ad 9  Razno 
 
Jaka Zupanc je podal informacijo, da ga je inšpektor za pregled plinskih naprav vnaprej informiral, da 
morajo biti plinske naprave enkrat letno pregledane, za vkopane cisterne Petrola pa je odgovoren 
Petrol.   
 
Janko Kosmač, PD Žiri, glede problematike osebja za delo v kočah vidi veliko možnosti v delu 
upokojencev. Vendar je pogodba za delo zelo neugodna tako za upokojence kot za društva. V 
prejšnjem mandatu vlade je bil predlog glede malega dela, ki pa žal ni bilo sprejeto, bilo pa bi 
bistveno boljše za delo upokojencev. Na tem mestu podaja pobudo, da bi v okviru PZS pripomogli, da 
bi prišli do podobne rešitve, kot je bila vključena v predlog o malem delu. 
 
Iva Likar, PD Križe, je seznanil, da je Koča na Kriški gori letos praznovala 70 let. Pripravljena je bila 
razstava o zgodovini koče, ki je sedaj dosegljiva tudi na spletni strani PZS v okviru članka o 70 let Koče 
na Kriški gori. 
 
Jaka Zupanc je podal informacijo, da so letošnje poletje poplave prizadele določena društva in 
nekatera društva so se odločile za donacijo društvom, katerih koče so bile zaradi poplav dlje časa 
nedostopne in zaprte in brez prometa.  
 
Andrej Mlinar, PD Mežica, se je zahvalil PD Srednji vasi, za donacijo v višini 2.000 evrov. Dom na Peci 
je bil avgusta zaprt, dežura se s prostovoljci, in v tem času avgusta, ki je običajno najbolj donosen, je 
bil popoln izpad dohodka.   
 
Jaka Zupanc je zbor gospodarjev zaključil, pozval k oddaji glasovalnih listov in hkrati povabil 
udeležence na prigrizek.  
 
Zbor se je zaključil ob 18.30. 
 
 
Zapisnik zapisal 
Dušan Prašnikar, Strokovni sodelavec PZS 
 
 
 
Overovatelj zapisnika: 
Gregor Berce, PD Dovje Mojstrana 
 
 
 
Overovateljica zapisnika: 
Neža Pogačnik, PD Javornik Koroška-Bela  
 
 
 
 
Priloge: 

• Delno poročilo o delu GK v letu 2023 

• program dela GK v letu 2024 

• okvirni program dela GK v letu 2025 


